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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 
 

Poř. číslo zápisu:  31 

Datum zasedání:  29. 11. 2023 

Přítomni:  Adámek, Bauerová, Majerová, Peterová, Pražák, Růčková, Vavrušková  

Omluveni:  Fiala, Foltisová, Franěk, Tvrdoň 

Hosté:  Doubravský, Halaška (online), Klepek, Kopřivová (online), Macková, 
Palečková, Suchánek, Šimáková, Šperka  

Program:  

1. Úvod, schválení programu 
2. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2024 
3. Různé 

 

1. Úvod, schválení programu 
 
Na úvod předseda senátu přivítal přítomné senátory, pana děkana i další hosty, vyjmenoval 
jednotlivé body programu a konstatoval, že Akademický senát je usnášeníschopný. Jednání 
proběhlo hybridní formou. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. 
Žádný další bod programu nebyl navržen.   
 
 
 
Hlasování o programu:   
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
   

2. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2024 
 
Děkan doc. Šperka představil Plán realizace strategického záměru SU OPF. Dokument je 
rozsáhlý, předkládá se pravidelně každý rok. Snažíme se reflektovat strategický záměr fakulty 
2021 - 2025. Dokument specifikuje konkrétní opatření a akce, které chceme realizovat 
ve strategických oblastech. Jednotlivé oblasti jsou rozděleny do specifických cílů. Specifické 
cíle a vize jsou věci, které jsou stanoveny ve strategickém záměru na delší dobu, neměníme je, 
musíme se jich držet. Jednotlivá opatření se potom mohou  měnit, ale nemusí. Reflektujeme 
také finanční prostředky, které máme k dispozici. Děkan vyjmenoval nejdůležitější projekty: 
OP JAK (díky tomuto operačnímu programu můžeme inovace výukových metod dostat do 
praxe), Národní plán obnovy, projekt CEPIS (výstavba nové budovy). Připomínek 
k dokumentu bylo tento rok hodně, jak z kateder, tak i z rektorátu. Připomínky jsme se snažili 
do dokumentu zakomponovat, některé věci zpřesnit, vylepšit.   
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Dr. Pražák vysvětlil, že možnost se k dokumentu vyjádřit pomocí komentářů je krok navíc, 
který nebývá standardem. Komentáře, které tam jsou, by měly být něčím podloženy, není to 
facebook. Apeluje tedy na úroveň komentářů, které by měly odpovídat úrovni akademických 
pracovníků.  
Následně poděkoval za to, že v dokumentu přibyly věci ohledně inovací vzhledem 
k připravovaným projektům OP JAK.  
 
 
Nikdo další se nepřihlásil o slovo, proto předseda senátu vyzval k hlasování. 
 
 
Hlasování o Plánu realizace strategického záměru SU OPF: 
Pro: 7 Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení:   
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 
na vědomí Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2024. 
 
 

3. Různé 
 
Vyhlášení doplňovacích voleb do AS SU za OPF:  
Dr. Pražák informoval, že se přihlásil pouze jeden kandidát, který byl zvolen. Naší povinností 
je doplnit dva členy, takže nám stále jeden chybí. Požádal, aby vyučující oslovili studenty 
ohledně kandidatury. Předseda senátu následně vyhlásil doplňující volby do AS SU za OPF. 
Volební komise bude pracovat ve složení Ing. Petra Chmielová, Ph.D. (předsedkyně komise), 
Ing. Tomáš Pražák, Ph.D. a Ing. Lucie Vavrušková.   
 
Předseda senátu vyzval k hlasování o složení komise.  
 
Hlasování o složení volební komise: 
Pro: 7 Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Dr. Pražák představil harmonogram voleb. 
(do 8.12. – sběr kandidátů, 12.12. – představení kandidátů, 13.-15.12. – 1. kolo voleb v IS SU).  
 
Studentská rada a Kolejní rada:  
Ing. Vavrušková uvedla, že 23. 11. 2023 se konala Studentská rada, na kterou nikdo nepřišel 
kromě Sáry Mackové. Přítomny byly i Ing. Vavrušková a Ing. Foltisová. Na Studentské radě 
byly prodiskutovány základní základní věci ohledně chodu Akademického senátu. 
Dle informací předsedy kolejní rady M. Macheje proběhly úspěšně volby do Kolejní rady. 
Studenti na VŠ kolejích byli o výsledku informováni.    
 
Odměny za výuku:  
Dr. Majerovou zajímalo, jak budou řešeny odměny za výuku v Číně těch, kteří budou přebírat 
po vyučujících výuku. V minulosti se to neřešilo, pokud někdo z katedry vyjel. Bylo by vhodné, 
aby to bylo přesně stanoveno. Není to záležitost kateder, ale fakulty a mělo by to být řešeno na 
fakultní úrovni.  
Doc. Šperka očekává, že jej v této záležitosti bude kontaktovat vedoucí katedry, se kterým bude 
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danou věc řešit. Dodal, že to již řešil na katedře PEM. V první řadě by měl vedoucí katedry 
posoudit, kolik ten náhradník učí hodin, pokud je to nad hranicí, měl by být extra odměněn. 
Pokud je to pod hranicí, pak mu hodiny výuky budou přidány.  
 
Odměny za projekt inovace výuky:  
Dr. Majerová se zeptala, jak je financován projekt zaměřený na inovaci výuky a jak budou 
odměňováni ti, kteří se angažují v projektu, který je zaměřen na inovaci výuky. Dle mých 
informací bylo řečeno, že odměny budou, proto mne zajímá otázka financování. 
Doc. Šperka vysvětlil, že to není projekt, ale je to dobrovolná aktivita, kde není žádný nárok na 
odměny.  
Dr. Majerová řekla, že v tom případě dr. Šimek podává špatné informace, v jeho původním e-
mailu se o odměnách hovořilo.  
Doc. Šperka doplnil, že odměny i přesto mít mohou ve formě mimořádných odměn za aktivity 
navíc, podklady vedoucím kateder o aktivitě členů dodali dr. Šimek a dr. Pražák. 
Vedoucí kateder dostanou podklady a ti ve svém zdůvodnění mimořádných odměn k tomu 
přihlédnou a jejich odměna by měla být zvýšena o tuto aktivitu v rámci „learning community“.  
Dr. Šimáková dodala, že tato aktivita má být zohledněna v rámci osobního rozvoje.  
Doc. Růčková řekla, že aktivita „learning community“ byla prezentována jako aktivita zařazená 
mezi hodnocené aktivity v rámci zdůvodňování odměn na konci roku.  
 
Nevyčerpané finanční prostředky kateder: 
Dr. Majerová vznesla dotaz, kam jdou nevyčerpané finanční prostředky kateder, které jsou dány 
v rozpočtu ačkoliv, jak bylo řečeno, to nejsou prostředky kateder. Kam se ty prostředky 
ukládají?  
Doc. Šperka upřesnil, že prostředky se ukládají do fondu provozních prostředků, zbytek se 
převádí do rezerv. S finančními prostředky rozdělenými na katedry si vedoucí katedry může 
nakládat do určité výše. Co zbyde, se dá nazpět do balíku fondu provozních prostředků. Pokud 
hospodaříme v plusu, tak se to dá do rezerv.  
 
Disciplinární komise: 
Doc. Růčková se dotázala, zda je na programu jednání složení disciplinární komise.  
Doc. Suchánek odpověděl, že disciplinární komise bude aktualizována, dr. Čemerková bude 
nahrazena. Na program jednání se to dostane příští měsíc.  
 
 
 
 
Příští zasedání: 
Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 20. 12. 2023 v 13:00 hodin v místnosti A 308.  
 
Za správnost:  
Ing. Tomáš Pražák, Ph.D. 
 
Zapsala:  
Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 29. 11. 2023 

   
1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné bere na vědomí Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2024. 
 
 
Ing. Tomáš Pražák, Ph.D. 
předseda AS SU OPF 
 


